

CITY INDEX

*本文本以中文和英文两种文字书写。中文和英文版本若出现不一致，应以英文版本为准。

网站政策

如果您访问本网站，则代表您同意受下列条款和条件以及本网站中包含的任何其他通告或免责声明约束。

StoneX Financial Pty Ltd（交易名称为“City Index”）在本网站上提供的信息仅供您一般参考，我们尽力确保该信息准确，但我们在此方面不承担任何责任，包括对于第三方提供的信息。您应注意，内容可能随时更改，恕不另行通知。我们不以任何方式对您通过使用或访问本网站或我们未能提供本网站而遭受的任何损失或损害负责。

本网站中维护的信息旨在帮助您了解交易本公司产品所涉及的某些复杂因素。它仅包含一般性的建议，并非基于您的个人目标、财务状况或需求，亦不旨在成为综合全面的投资意见，因此也不应视为投资意见而采信。在根据本网站包含的建议行事之前，您应结合您的情况考虑建议的适当性，然后再决定是否取得或持有某个金融产品。

本网站中内容的所有版权、商标和其他知识产权属于我们或本公司许可方所有。未经我们明确书面同意，本网站上的信息不得通过任何过程以任何形式复制、改编或上传给第三方或分发或传输。

本网站上的信息并非针对任何特定国家/地区的普通公众。在某些司法管辖区，对本网站的访问可能受到法律限制，并且如果在任何国家/地区分发或使用本网站上的信息将违反当地法律或监管要求，则本网站上的信息并非针对该国家/地区的居民分发或由其使用。

本网站上提供的服务仅在填写申请表并经 City Index 接受后才可使用。同样，我们已经尽力说明与这些服务有关的优点和风险，您应在计划申请之前确保自己理解这些优点和风险。在正常经营过程中，City Index 可能会持有本网站上所列一个或多个金融工具的头寸。

您承认并同意，您或代表您通过本网站发出的任何指令都由您自行承担风险。您负责对您的账号和密码保密，并且您承认我们有权依赖这些资料来识别您的身份。City Index 在其正常业务程序中使用一种被称为“Cookie”的技术来跟踪本公司网站访客的行为模式。我们还利用 Cookie 以让您无需每次都登录即可访问我们网站的特定页面。

Cookie 经常在互联网上的许多网站中使用。Cookie 是本公司网站发送到您的浏览器中的一个数据元素，然后会存储在您的系统中。我们可能会通过这种方式存储收集的有关您的任何信息，然后在您未来访问我们的网站时用来识别您，除非您更改浏览器设置，禁用了 Cookie。如果您希望了解如何操作，请参阅您浏览器上的帮助菜单。但是，如果您禁用了 Cookie，您可能无法使用本公司网站的全部交互功能，尤其是网站的安全部分。

City Index 网站可能不时包含指向第三方网站的链接。请注意，第三方网站不在 City Index 隐私政策的范围内，也不受该政策约束。

StoneX Financial Pty Ltd (ACN 141 774 727) 持有澳大利亚金融服务牌照，编号为 345646。《产品披露声明》可在本公司网站上获取以供澳大利亚的投资者使用。澳大利亚的投资者应首先阅读并考虑《产品披露声明》，然后再决定是否交易 City Index 产品，包括外汇和衍生品。衍生品可能包含高杠杆，可能具有极高的风险，并非适合所有投资者。

CITY INDEX

有关更详细的监管信息，请参阅本公司条款与政策页面。

有任何疑问？

致电 1800 354 182 或查看我们的联系页面以查看支持和交易热线信息。

CITY INDEX

Website Policy

By accessing this website, you agree to be subject to the terms and conditions set out below and to any other notices or disclaimers contained in this website.

StoneX Financial Pty Ltd (trading as “City Index”) has provided the information available on this website for your general information, we take great care to ensure that such information is accurate, however we accept no liability in this respect, including in relation to information provided by third parties. You should be aware that the content is subject to change without notice. We will not be liable in any way for any loss or damage suffered by you through use of or access to this website, or our failure to provide this website.

The information maintained in this website is intended to help you understand some of the complexities involved in trading our products. It contains general advice only, which is not based upon your personal objective, financial situation or needs, nor does it purport to be comprehensive investment advice and accordingly, should not be relied upon as such. Before acting on any advice contained in this website, you should consider the appropriateness of that advice to your circumstances before deciding to acquire or hold a financial product.

All copyright, trademarks and other intellectual property rights in the content of this website belong to us or our licensors. No information on this website may be reproduced, adapted, uploaded to a third party distributed or transmitted in any form by any process without our specific written consent.

The information on this website is not targeted at the general public of any particular country. Access to this website may be restricted by law in certain jurisdictions and the information on this website is not intended for distribution to, or use by, residents in any country where such distribution or use would contravene any local law or regulatory requirement.

The services offered on this web site are only available following completion of and acceptance by City Index of the Application Form. Similarly, we have made every effort to describe the benefits and risks associated with these services which you should ensure you understand before contemplating an application. In the ordinary course of its business, City Index may hold positions in one or more financial instruments which feature on this website.

You acknowledge and agree that any instruction given by you or on your behalf via our website is made at your own risk. You will be responsible for keeping your account number and password confidential and acknowledge that we shall be entitled to rely upon these details to identify you. City Index uses a technology known as “cookies” as part of its normal business procedure to track patterns of behaviour of visitors to our site. We also use cookies to give you access to certain pages of our website without having to log in each time you visit.

Cookies are frequently used on many websites on the internet. A cookie is an element of data that our website sends to your browser which is then stored on your system. We may store any information collected about you in this way which can be used to identify you when you visit our site in future, unless you change your browser settings to switch off cookies. If you want to know how to do this, please look at the help menu on your browser. However, you may not be able to use all the interactive features of our website if cookies are disabled, particularly the secure parts of the website.

The City Index website may from time to time have links to third party websites. Please note that third party websites are not covered by or subject to City Index' Privacy Policy.

StoneX Financial Pty Ltd (ACN 141 774 727) is the holder of Australian Financial Services License number 345646. A Product Disclosure Statement is available from our website for use by investors in Australia. Investors in Australia should read and consider the Product Disclosure Statement before making any decision to deal in City Index products, which include foreign exchange

CITY INDEX

and derivatives. Derivatives can be highly leveraged; they can carry a high level of risk and are not suitable for all investors.

View our [Terms and Policies](#) page for more detailed regulatory information.

Any Questions?

Tel: 1800 354 182 or see our [Contacts](#) page for support and trading lines.